
 

 

Transijssel - Nieuwsbrief Tijding, 5 maart 2025 

Notulen ALV Transijssel 2025 

 

Notulen ALV via teams 20.00-22.00uur, 5-3-2025 

 

Aanwezig: Wim Geerts (AFV Epe), Angel Pinxten (DFK), Leffert Visser (pers. lid), 

Dieneke Borgonjen (De Salon Fotografencollectief.), Dorothy Wiers (DFK), Charlotte Koloc (DFK), 

Driesje Vos (AFV Epe), Karina Timmer (pers. lid), André Legerman (DFK), Martin Borkent (DFK), 

Rosette Peeters (AFV Epe), Cor Heidenrijk (De Salon Fotografencoll.).  Jan Joxhorst (secr.), Ed 

Koekkoek (penn. webmaster), 

Hein Hendrikx (voorzitter). 

Afwezig met kennisgeving: Ron Lustig en Cora Sens (beide lid van De Salon Fotografencollectief), 

Hessel Draaisma (DFK). 

 

Bespreking volgens de Agenda: 

De vergaderstukken staan op de website. Abusievelijk zijn aanvankelijk de notulen ALV 2023 

gepubliceerd. Dit is gecorrigeerd naar de notulen ALV 2024. 

 1/Welkom: Hein Hendrikx (voorzitter) heet iedereen welkom. 

      Niemand heeft zich gemeld voor de nu vacante functie van 

      penningmeester. Oscar de Wit wordt gefeliciteerd met zijn plek bij de 

      eindselectie van Fotonationaal 2024. 

 2/Ingekomen stukken/mededelingen: Hein heeft gebeld met Willie Janmaat 

     (vz. De Iris) en Martin Mornout (secr. van De Sprengen). Beide clubs zijn 

      afwezig. Hein betreurt dat. De Iris vindt de Fotobond-contributie van €29 

      relatief te hoog. Binnenkort wordt besloten of ze lid blijven van de 

      Fotobond. Bij De Sprengen is al enkele jaren weinig belangstelling. 

      Fotoclub Din ’81 is per 1-1-2025 uit de Fotobond gestapt wegens de relatief 

      hoge contributie.  Din ’81 is dus ook geen lid meer van Transijssel. 

      De deelname aan de ALV blijft een zorg. 

  3/notulen ALV 2024: worden zonder correctie vastgesteld. 

  4/jaarverslag secretaris 2024: geen opmerkingen. 

  5/financieel jaarverslag 2024: advies van André Legerman om de post 

     Fotobondbijdrage de incidentele bijdrage van € 1000 over 2024 en 2025 te 

     splitsen van de structurele bijdrage. Verder geen opmerkingen. 

  6/kascommissie: De kascommissie bestond uit Rosette Peeters (AFV Epe) 

      en Cor Heidenrijk (de Salon Fotografencollectief). De kascommissie heeft 

      het financieel jaarverslag goedgekeurd. Cor geeft de tip om bij de 



      subsidieaanvragen voor het Fotofestival niet alleen de ontvangen bedragen 

      te vermelden, maar ook de aangevraagde bedragen. Dit om eventuele 

      fraude beter te kunnen controleren. 

  7/ De ALV verleent het bestuur décharge voor het gehele gevoerde beleid. 

  8/ concept begroting 2025: hierin is opgenomen de incidentele bijdrage van 

     € 1000 (binnen de post Fotobondbijdrage). Verder geen vragen over. 

  9/Nieuwe kascommissie volgens schema: 2026: de Salon Fotografencollectief en 

Deventer           Fotokring (DFK). Cor en André gaan akkoord. 

10/afdelingsbestuur. Ed Koekkoek (herkozen tot 2027) treedt voortijdig af na 

      een bestuursperiode van acht jaar. Hij geeft aan het altijd met veel plezier 

      te hebben gedaan, maar hij vindt het nu tijd om te stoppen. Hij hoopt op 

      een opvolger, maar helaas niemand meldt zich nu of heeft zich gemeld. 

       Hein bedankt Ed zeer voor zijn vele werk als penningmeester en 

       webmaster. Het bestuur wil Ed dan ook binnenkort verrassen met een 

       mooi cadeau als blijk van grote waardering voor zijn jarenlange inzet.          

11/verkiezing nieuwe bestuursleden: helaas meldt niemand zich voor de 

       vacante post van penningmeester en of webmaster. Hein geeft aan dat elke 

       periode bespreekbaar is. Dus ook korter dan statutair 5 jaar. Het bestuur 

       hoopt dat iemand zich in de nabije toekomst meldt. Ook Jan Joxhorst meldt 

       dat hij zijn functie als secretaris graag snel wil overgeven aan een opvolger.   

12/ activiteiten 2015 

• Ronde tafel en “Leden voor leden”: zie bijgevoegde stukken. Hein doet het voorstel om op 

korte termijn een ronde tafel te organiseren, waar persoonlijke leden en clubleden met 

belangstelling voor Transijssel-activiteiten kunnen discussiëren, ideeën inbrengen, elkaar 

ontmoeten. en plannen ontwikkelen. Het kan ook de plek zijn om over de functie van 

Transijssel van gedachten te wisselen. Dit in een ongedwongen, “café-achtige” sfeer. Voor 

2024-2025 is hiervoor €2000 beschikbaar. 

• Fotonationaal: iedereen, clublid en persoonlijk lid kan meedoen met “een serie van 5 met 

samenhang”. De selectie is eind april in het Holstohus te Olst gepland (voorlopig). Selectie 

door ervaren externe fotobespreker(s): Nicole Segers (Angêl) en Eli Dijkers (Leffert) mogelijk. 

• Ronde Tafel + Fotonationaal: op suggestie van Angêl wordt dit samen georganiseerd. Nadere 

bijzonderheden volgen spoedig. 

• Mentoraten: bij voldoende animo wordt er weer een mentoraat georganiseerd. Suggesties 

zijn, zoals altijd, zeer welkom. Ook het bestuur zal initiatief nemen om animo te peilen. 

• Fotofestival 2026: het streven is om weer een projectgroep te formeren om in 2026 voor de 

3e maal het Fotofestival te organiseren. 

Voorwaarde is dat er een enthousiaste werkgroep komt. Het bestuur zal dit peilen. Iedereen kan zich 

op eigen initiatief aanmelden. 

 

*  Overleg andere afdelingen: Hein heeft recent met een aantal afdelingsvoorzitters overleg gehad 

over “wat er zoal leeft binnen de afdelingen”. Het is de bedoeling dat dit voortgezet wordt. Het was 

nu een 1e inventarisatie. Verdere mededelingen t.z.t. 

13/Rondvraag: 

     - Angel: -kunnen we geen klein werkgroepje vormen voor de activiteiten? 

                   -idee om de ronde tafel te organiseren op dezelfde dag als FN 



      -Cor: zal dit aankaarten bij De Salon en komt erop terug 

      -Leffert: is incidenteel beschikbaar bij organisatie van 1 dag (bv. FF). 

                      doet verschillende voorstellen: bv. Tom Reuvers, Tony Vingerhoets. 

      -Rosette: wil niet in een werkgroepje. AFV Epe heeft al veel georganiseerd. 

                        maar tot verdriet geen belangstelling van Transijssel-leden. Dus 

                        nu ook geen animo 

      -André: ---- 

      -Jan: Altijd veel vrijwilligerswerk gedaan en wil dit afbouwen. Wil zijn 

               bestuursfunctie overdragen. 

      -Karina: persoonlijk lid. voorheen lid van afdeling Kennemerland. Daar 

                     hadden ze regelmatig bijeenkomsten met “ambassadeurs” van de 

                     clubs. Liep goed. Is nu lid van Fotoclub Salland (geen Fotobond). 

                     Karina meldt zich aan voor het werkgroepje van Angêl 

      -Driesje: sluit zich aan bij Rosette. AFV Epe heeft 12 april foto-shoot in 

                      Pantropica (Luttelgeest). Iedereen is welkom. Bij mij aanmelden.               

      -Wim:---- 

      -Charlotte:---- 

      -Dorothy:---- 

      -Dieneke:---- 

      -Martin:--- 

      -Ed: neemt vandaag afscheid als penn. en webmaster. Hein wordt 

              penn. a.i. Ed zal met hem alles keurig overdragen, incl. bankzaken. 

      -Hein: bedankt nogmaals Ed voor zijn toewijding aan Transijssel. 

                  Ed ontvangt als blijk van waardering een cadeau van Transijssel. 

                  Hein wil eventueel ook in het werkgroepje plaats nemen. 

Beleid: het bestuur zal in eerste instantie de verschillende activiteiten initiëren. 

 

Hein Hendrikx, voorzitter, notulist sluit de vergadering. 


